
Protokół Nr L/23 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 23 lutego 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 9:00 i trwały do godz. 9:47 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Niemyjska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Marek Karolewski 

4. Agata Koc 

5. Krzysztof Koc 

6. Zygmunt Józef Kosk 

7. Tadeusz Łopaciuk 

8. Antoni Malinowski 

9. Dorota Niemyjska 

10. Maria Jadwiga Radziszewska 

11. Włodzimierz Słonecki 

12. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

13. Violetta Maria Zdunek 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

- Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy, 

- sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, 

- kierownicy i dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych – lista obecności 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, powitał 

Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, 

Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, dyrektorów gminnych jednostek 

organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych, przybyłych 

mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec oraz dyrektora Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskich Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych 

Rady Miejskiej na sesji obecnych jest 13 i obrady sesji są prawomocne. 



Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec, 

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec, 

4) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ciechanowca w związku z niewykonaniem 

przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu 

dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

7. Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE Sp. z o.o.  

w Ciechanowcu za 2022 rok oraz planowane działania spółki gminnej w 2023 

roku.  

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawy różne i wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje.  

 

Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który powiedział, że Rada nie otrzymała 

odpowiedniej informacji o działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE 

Sp. z o.o. w Ciechanowcu za 2022 rok oraz o planowanych działaniach spółki 

gminnej w 2023 roku. Radny zaproponował przeniesienie tego punktu na kolejną 

sesję.  

 

W odpowiedzi Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował,  

że informacja od Pana Burmistrza wpłynęła. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Radni zgłaszają inne propozycje  

do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynął wniosek 

od Burmistrza Ciechanowca o wprowadzenie do porządku obrad sprawozdania  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 



awansu zawodowego w szkołach prowadzonych na terenie gminy Ciechanowiec za 

2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto jest za przyjęciem 

wniosku o uzupełnienie porządku obrad. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad pkt 8 - Sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec za 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Agata Koc, 

Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan Kietliński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

W dalszej części Radny Jan Krzysztof Binaś postawił wniosek o przeniesienie 

informacji o działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE Sp. z o.o.  

w Ciechanowcu za 2022 rok oraz planowane działania spółki gminnej w 2023 roku 

na kolejną sesję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał po głosowanie wniosek 

Radnego Jana Krzysztofa Binasia.  
 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wycofania pkt 7 z porządku obrad L Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jan Krzysztof Binaś, Marek Karolewski, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska 

PRZECIW (5) 

Aneta Joanna Czarnecka, Krzysztof Koc, Antoni Malinowski, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 



WSTZYMUJĘ SIĘ (1) 

Włodzimierz Słonecki 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan Kietliński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wniosek uzyskał 

akceptację większością głosów i został usunięty z porządku obrad. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że informacja na ten temat 

wpłynęła. Natomiast dokładne sprawozdanie zostanie przedstawione po 31 marca  

i wtedy punkt ten ponownie zostanie poddany pod obrady Rady Miejskiej.  
 

Ad pkt 2  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec, 

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec, 

4) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ciechanowca w związku z niewykonaniem 

przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu 

dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Ciechanowiec za 2022 rok.  

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawy różne i wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad po zmianach. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Agata Koc, 

Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan Kietliński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad  

po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 

protokołu z XLIX sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Agata Koc, 

Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan Kietliński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XLIX sesji 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  

z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowiec Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 

 



Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między 

sesjami poinformował, że: 

 

- 2 lutego wznowiony został przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych od właścicieli z terenu gminy Ciechanowiec na lata 2023-2024. 

Termin składania ofert upływa w dniu 06.03.2023 r. Podpisanie nowej umowy 

wyznaczono na dzień 1 kwietnia 2023 roku; 

- 2 lutego złożono wniosek w ramach Funduszu Sprawiedliwości na organizację 

Pikniku rodzinnego pn. „Ciechanowiec przeciwko przestępczości - piknik 

rodzinny z udziałem służb mundurowych”. We wniosku uwzględniono 

wszystkie Koła Gospodyń Wiejskich z terenu gminy Ciechanowiec. Wniosek 

opiewa na kwotę 20 000,00 zł. W ramach realizacji zadania kupione zostanie 

niezbędne wyposażenie dla Kół Gospodyń Wiejskich (takie jak: warniki, 

termosy, podgrzewacze) oraz produkty i materiały niezbędne do realizacji 

pikniku; 

- 6 lutego został złożony wniosek o dofinansowanie remontu nawierzchni ulic 

gminnych: Wierzbowej, dr Pawła Olszewskiego, Pińczowskiej i Kilińskiego ze 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Łączna długość odcinków ulic 

przewidzianych do remontu – 1,233 km, wartość zadania określona została na 

kwotę – 3.529.000,00 zł, termin realizacji – 2023/2024; 

- 6 lutego odbyły się wybory do Młodzieżowej Rady Miejskiej I kadencji. 

Pierwsza sesja Młodzieżowej Rady została wstępnie zaplanowana na 9 marca 

2023 r.; 

- 8 lutego Prezes Rady Ministrów zatwierdził listy zadań rekomendowanych  

do dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2023 

rok. Na drogi w gminie Ciechanowiec przyznano 3 366 568,52 zł. Dzięki 

rządowym środkom w gminie Ciechanowiec zostaną zrealizowane inwestycje 

drogowe: przebudowa drogi gminnej na odcinku Koce-Piskuły – Koce-Schaby 

oraz Radziszewo-Króle wraz z remontem mostu na liście rezerwowej znalazły 

się drogi ul. Wińska oraz ul. Ralkowa do ul. Uszyńskiej w Ciechanowcu; 

- 10 lutego złożono wniosek za pośrednictwem Państwowej Straży Pożarnej  

w Wysokiem Mazowieckiem na organizację dla Młodzieżowej Drużyny 

Pożarniczej działającej przy OSP w Ciechanowcu wyjazdu na 2-tygodniowy 

obóz do Ostródy. Młodzieżowa Drużyna Pożarnicza rozpoczęła swoją 

działalność wraz z początkiem lutego; 

- 10 lutego podpisano umowę na wykonanie utwardzenia terenu oraz pochylni 

dla osób z niepełnosprawnościami przed budynkiem Szkoły Podstawowej  

w  Łempicach. Wartość kontraktu 145 000,00 zł. Wykonanie podjazdu jest 

częścią projektu „Przystosowanie budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach 

dla potrzeb osób niepełnosprawnych” dofinansowanego ze środków PFRON; 

- 13 lutego otrzymaliśmy informację z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Podlaskiego, że złożony przez nas wniosek na dofinansowanie projektu pn. 

„Rewitalizacja małej skali na terenie Miasta Ciechanowiec” 



(zagospodarowanie terenów wyspy i plaży) – został wybrany do 

dofinansowania. Wartość inwestycji wynosi159 852,34. Natomiast 

dofinansowanie projektu 128 639,31 przy wkładzie własnym 31 213,03 zł; 

- 14 lutego gmina Ciechanowiec przystąpiła do programu „Opieka 

wytchnieniowa”. Podpisano umowę na realizację zadania. Program ma za 

zadanie odciążenie członków rodzin lub opiekunów poprzez wsparcie ich  

w codziennych obowiązkach lub zapewnienie czasowego zastępstwa. Gmina 

będzie realizowała program w formie świadczenia usługi opieki wytchnieniowej 

w ramach pobytu dziennego w miejscu zamieszkania osoby niepełnosprawnej. 

Działania związane z realizacją Programu będzie podejmował Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Ciechanowcu; 

- 14 lutego upłynął termin składania ofert w postępowaniu na 2 część zadania 

pn. Dostawa komputerów, laptopów i wyposażenia serwerowni w ramach 

realizacji konkursu grantowego „Cyfrowa Gmina”., tj. Wdrożone zostanie 

oprogramowanie umożliwiające zapewnienie cyberbezpieczeństwa 

samorządowych systemów informatycznych. Wartość zadania opiewa na 

kwotę 119.187,00 zł; 

- 14 lutego złożono wniosek w ramach Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na 

przebudowę drogi Koce Schaby – Kobusy – Łempice; 

- 17 lutego 5 piesków z naszego przytuliska znalazło nowe domy – zostały 

zawarte umowy adopcyjne z nowymi właścicielami. Niestety są jeszcze 

zwierzęta, które dalej szukają swojego właściciela; 

- w terminie do 20 lutego Burmistrz uczestniczył w walnych zebraniach 

sprawozdawczych w Ochotniczych Strażach Pożarnych w Ciechanowcu,  

Tworkowicach, Bujence, Kocach Basiach i Radziszewo Króle; 

- 21 lutego zlecono wykonanie operatów szacunkowych na działki gminne  

w Kocach-Basiach, Trzaskach i Winnej, które zostaną przeznaczone do 

sprzedaży; 

- 22 lutego w wyniku ogłoszonego w dniu 8 lutego postępowania przetargowego 

pod nazwą „Zagospodarowanie terenu na cele edukacyjno-rekreacyjno-

wypoczynkowe przy Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Kocach-Schabach” 

wpłynęły dwie oferty. Oferty znacznie przewyższają kwotę jaką 

przeznaczyliśmy na sfinansowanie zadania, dlatego też unieważniono 

postępowanie. W chwili obecnej trwają prace nad ogłoszeniem kolejnego 

przetargu po zmienionym zakresie robót; 

- 22 lutego Rozpoczęły się prace przy budowie drogi w Bujence oraz  

w drogi Przybyszyn – Malec; 

- 22 lutego sporządzono kosztorysy na roboty uzupełniające przy Szkole 

Podstawowej w  Łempicach (ocieplenie szkoły od zewnątrz z częściową 

wymianą okien oraz remont kondygnacji poddasza, która nie była ujęta  

w wykonywanych obecnie robotach i remont budynku gospodarczego  

z ogrodzeniem od strony drogi, a  także remont budynku gospodarczego przy 

Szkole Podstawowej w Ciechanowcu). W chwili obecnej trwają prace nad 



uzyskaniem dofinansowania na powyższe zadania z Rządowego Funduszu 

Polski Ład - Program Inwestycji Strategicznych za pośrednictwem Banku 

Gospodarstwa Krajowego; 

- 22  lutego sporządzono kosztorysy na roboty uzupełniające przy zadaniu pn. 

„Przebudowa Stacji Uzdatniania Wody w Radziszewie-Sieńczuch”; 

- od 22 lutego trwają również prace przy zmianie zakresu robót na zadanie 

„Budowa Stadionu w Ciechanowcu” oraz nad uzyskaniem dofinansowania na 

realizacje inwestycji z Rządowego Funduszu Polski Ład - Program Inwestycji 

Strategicznych za pośrednictwem Banku Gospodarstwa Krajowego; 

- 24 lutego o godzinie 18.00 w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Ciechanowcu odbędzie się koncert upamiętniający rocznicę wybuchu wojny 

w Ukrainie; 

- 1 marca odbędą się uroczystości z okazji obchodów Narodowego Dnia 

Pamięci Żołnierzy Wyklętych. Obchody rozpoczną się o godz.10:00 mszą 

świętą w kościele pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu. Następnie  

nastąpi przemarsz na cmentarz parafialny przy ul. Sienkiewicza, gdzie 

zostaną złożone kwiaty i zapalone znicze przy grobie braci Lucjana  

i Zygmunta Marchelów, żołnierzy Narodowego Zjednoczenia Wojskowego 

oraz żołnierza Armii Krajowej kapitana Jerzego Nowickiego; 

- do 15 marca mieszkańcy gminy Ciechanowiec mogą składać informacje  

o posiadanej ilości niepotrzebnych opon.  Zebrane informacje będą podstawą 

do złożenia zgłoszenia w spawie usunięcia zużytych opon z terenu gminy 

Ciechanowiec. Złożenie takiej informacji umożliwi bezpłatny odbiór opon  

w 2023 roku, w przypadku uzyskania przez gminę informacji o odpowiedniej 

ilości opon ogółem. Wzór wniosku wraz z załącznikiem dostępny jest  

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu, w Przedsiębiorstwie Robót 

Komunalnych FARE oraz na stronie www.ciechanowiec.pl; 

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że otrzymał informację telefoniczną  

z Banku Gospodarstwa Krajowego o gotowej do podpisu umowie na budowę bloku 

komunalnego przy ul. Wiatracznej.  

 

Na zakończenie sprawozdania Burmistrz Eugeniusz Święcki wręczył organizacjom 

sportowym działającym na terenie gminy Ciechanowiec umowy na przyznanie 

dotacji. W budżecie przewidzianych było  80 tysięcy złotych na działalność tych 

organizacji, ale nie wszystkie środki zostały przydzielone. W wyniku konkursu 

wyłoniono 3 organizacje: Ciechanowieckie Stowarzyszenie Piłkarskie Unia 1976, 

Klub Sportowy Unia Ciechanowiec oraz Uczniowski Klub Sportowy „Rotmistrz”.  

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki podziękował przybyłym reprezentantom klubów 

sportowych za zasługi dla sportu i wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej Markiem 

Karolewskim wręczył umowy i wyraził nadzieję na godną realizację zadań 

przewidzianych w złożonych wnioskach, co będzie podstawą do przyznania 

kolejnych dotacji.   

http://www.ciechanowiec.pl/


Burmistrz Eugeniusz Święcki nie ujawnił wysokości przyznanych środków dla 

poszczególnych klubów sportowych.  

 

Po wręczeniu umów głos zabrał Reprezentant Stowarzyszenia Piłkarskiego „Unia 

1976” Pan Andrzej Sękal, który zaznaczył jak wielkie znaczenie ma dla niego 

otrzymana dotacja, wspomniał o nielicznych dotacjach, jakie otrzymał od początku 

działania Klubu oraz wymienił trudności, z jakimi boryka się Klub w związku  

z brakiem odpowiednich strojów dla zawodników grupy juniorów oraz wydatkami 

związanymi z podstawową działalnością. Wyraził też swoje niezadowolenie ze złego 

stanu nawierzchni na boisku i ogólnego stanu Stadionu Miejskiego. Jednak 

poinformował, iż ma nadzieję, że zostanie on wkrótce wyremontowany. Na koniec 

swojej wypowiedzi Pan Andrzej Sękal jeszcze raz podziękował za przyznaną dotację. 

 

Odnosząc się do wypowiedzi Pana Andrzeja Sękala, głos zabrał Burmistrz 

Ciechanowca Eugeniusz Święcki informując, że konsultacje dotyczące remontu 

Stadionu Miejskiego odbyły się trzy lata temu. Dodał, że żadna inna organizacja  

w Ciechanowcu nie jest tak dobrze dofinansowana jak seniorzy. Burmistrz kierując 

słowa uznania w stronę Klubu Sportowego Unia Ciechanowiec poinformował,  

że sport powinno się zacząć od najmłodszych dzieci. Dzięki temu Klubowi dzieci  

z gminy Ciechanowiec i nie tylko mają możliwość brania udziału w zajęciach 

dodatkowych z piłki nożnej, dzięki którym mogą się cały czas rozwijać.  

 

Następnie głos zabrał Prezes Uczniowskiego Klubu Sportowego „Rotmistrz 

Ciechanowiec” Pan Łukasz Godlewski, który podziękował Burmistrzowi Ciechanowca 

i Radzie Miejskiej, za przyznaną dotację. Dodał, że środki te będą wydatkowane nie 

tylko dla uczniów ZSOiZ, ale również dla uczniów ze Szkoły Podstawowej  

w Ciechanowcu. Całość przyznanej dotacji zostanie wydatkowana na sekcje 

siatkówki dziewcząt. Jest to kontynuacja dawnego Uczniowskiego Klubu 

Sportowego.  

 

Głos zabrał również Skarbnik Klubu Sportowego Unia Ciechanowiec Pan 

Przemysław Piotrowski, który podziękował w imieniu Klubu oraz dzieci trenujących. 

Zaznaczył, że jest to jedna z wyższych dotacji, jakie Klub otrzymał w ciągu ostatnich 

5-ciu lat.  

 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że jest bardzo zadowolony z pracy Pana 

Przemysława Piotrowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania.  

 

Radny Krzysztof Koc zadał pytanie dotyczące terminu rozpoczęcia prac związanych 

z budową bloku komunalnego przy ul. Wiatracznej oraz zapytał, czy zostały już 

podjęte kroki w związku z budową obwodnicy Ciechanowca. 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że czeka na 

informację, kiedy będzie mógł podpisać umowę. Przetarg zostanie ogłoszony 



niezwłocznie po jej podpisaniu. Gmina otrzymała wszystkie potrzebne pozwolenia na 

budowę czterokondygnacyjnego bloku (40 mieszkań) z dwiema klatkami, dwiema 

windami i parkingami. Burmistrz wyraził również opinię, że jego zdaniem inwestycja 

będzie okazała i przede wszystkim przydatna. 

 

W odpowiedzi na drugie z pytań Burmistrz wyjaśnił, że w związku z trwającym 

przeprojektowaniem drogi uwzględniającym położenie gazociągu do końca kwietnia 

Zarząd ma uzyskać wszystkie pozwolenia i dokumentację. Przetarg zaplanowany jest 

na czerwiec. Jeżeli uda się rozstrzygnąć przetarg to jeszcze w tym roku zacznie się 

realizacja inwestycji. Natomiast jej zakończenie zostało przesunięte z roku 2024 na 

2025. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie 

między sesjami interpelacje i zapytania nie wpłynęły. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i pojęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że zmiany w budżecie nie są duże. 

Dochody stanowią 415 000,00 zł w postaci dochodów bieżących oraz 3 000,00 zł z 

podatków realizowanych przez gminę. Kolejną zmianą jest wprowadzenie 743 721,00 

zł środków z budżetu państwa na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi Nr 

108873B w miejscowości Radziszewo Króle”, przeznacza się 128 640,00 zł środków 

unijnych na dofinansowanie realizacji zadania „Rewitalizacja małej skali na terenie 

miasta Ciechanowiec”. Dokonuje się również zamiany kwoty w wysokości 100 000,00 

zł. Środki te zostały pomyłkowo wpisane do realizacji zadania dotyczącego budowy 

stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch. Omyłkowo pomniejszono 

również środki z Ładu Polskiego Szkoły Podstawowej (w jednym zwiększono  

o 100 000,00 zł, w drugim zmniejszono o 100 000,00 zł i faktycznie w budżecie nic 

się nie zmienia). 140 000,00 zł to środków z Funduszu Pomocy obywatelom Ukrainy 

przeznaczone na koszty związane z edukacją dzieci i młodzieży.  

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował o wydatkach, które stanowią 5 535,00 zł  

i są to środki z funduszu sołeckiego przeznaczone na dopracowanie dokumentacji 

technicznej na przebudowę drogi gminnej. 128 640,00 zł i 43 000,00 zł to środki na 

zagospodarowanie Kąpieliska Wyspy. 5 000,00 zł przeznacza się na zakup pięciu 

telewizorów do Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Ciechanowcu, a 10 000,00 zł na 

bieżące utrzymanie świetlic wiejskich. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok o treści zgodnej  

z przedłożonym projektem.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Agata Koc, 

Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan Kietliński 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

pojęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 396/L/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozparzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 

przedłużenia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, który użytkuje 

działkę zgodnie z przeznaczeniem i nie zalega w opłatach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec o treści zgodnej  

z przedłożonym projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Agata Koc, 

Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan Kietliński 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

pojęta jednogłośnie. 

 



Uchwała Nr 397/L/23 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie 

umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Szkolnej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały również 

dotyczy przedłużenia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, który 

użytkuje działkę zgodnie z jej przeznaczeniem i nie zalega w opłatach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Agata Koc, 



Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan Kietliński 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

pojęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 398/L/23 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie 

umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 

Ciechanowca w związku z niewykonaniem przez niego czynności nakazanych 

prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych 

dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie stanowiska Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że Komisja  

po zapoznaniu się ze skargą uznała ją za niezasadną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec. 

 



Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ciechanowca w związku z niewykonaniem przez 

niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do 

danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Agata Koc, 

Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan Kietliński 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

pojęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 399/L/23 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ciechanowca  

w związku z niewykonaniem przez niego czynności nakazanych prawem, 

polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych na terenie gminy Ciechanowiec za 

2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach prowadzonych na terenie gminy Ciechanowiec za 2022 rok.  

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie z ustawą  

o systemie oświaty samorząd zobowiązany jest do wypłaty nauczycielom dodatku 

wyrównawczego do średniej obowiązującej w poprzednim roku, jeśli nie osiągnęli oni 

określonego poziomu wynagrodzenia.  

 

Dodatek wyrównawczy wypłacony nauczycielom: 

- nauczyciel stażysta – 0 zł (poziom został osiągnięty), 

- nauczyciel mianowany – 2 788,00 zł, 

- nauczyciel dyplomowany – 78 325,00 zł. 



 

Burmistrz poinformował, że gmina Ciechanowiec ma do zapłacenia łącznie 81 000,00 

zł dodatku wyrównawczego, co jest najniższym dodatkiem od wielu lat. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych na terenie gminy 

Ciechanowiec za 2022 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne  

i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Biura Obsługi 

Rady Miejskiej wpłynęła informacja z Krajowego Biura Wyborczego w Łomży  

o przyznaniu dotacji celowych w kwocie 1 961,00 zł na prowadzenie  

i aktualizację stałego rejestru wyborców na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 

zabrać głos. 

 

Głosu nie zabrano. 
 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  

i zamknął obrady L Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

   Protokołowała:     Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Wioleta Niemyjska              Marek Karolewski 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


